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Vragen en opwaarderingen m.b.t. SB Programma bewustwording drinkwaterbronnen 
 

Fractie # Vraag/input Antwoord/reactie 
GroenLinks 1 Wanneer kan PS de evaluatie van de pilots  

ontvangen?  
 

 2 Wordt er in de pilot ook gelet op 
grondwaterwinlocaties waar verhoogde 
metingen microplastics voorkomen?   

 

 3 Wat betekent dit in de algemene 
informatievoorziening? 

  

 4 Worden er dan extra maatregelen genomen 
m.b.t. bewustwordingsinformatie? 

 

Volt 5 Opwaardeerverzoek: Het creëren van 
bewustwording over onze 
drinkwatervoorziening is natuurlijk heel 
belangrijk, zeker ook gezien alle opgaven 
die er spelen. Op bladzijde 47 van het 
programma staat: “dit 
bewustwordingsprogramma is zeker geen 
hamerstuk”. Volt heeft behoefte aan een 
informatiesessie over dit nieuwe programma 
en hoort graag of deze behoefte ook bij 
collega partijen bestaat. 

 

 6 Hoe zal er worden gemonitord wat het effect 
is van dit programma op de 
drinkwatervoorziening? Is dit überhaupt 
mogelijk?   

 

 7 Welke primaire en secundaire doelgroepen 
wil de provincie gaan bereiken? 

 

 8 Welke activiteiten zijn er nu bedacht om 
bewustwording te gaan creëren?  

 

 9 Wat gaat er concreet gebeuren bij die drie 
pilots? 

 

 10 Blijft het bij die drie of kan het snel worden 
uitgebreid? 

 

 11 Wat is het budget voor dit specifieke 
programma? 

 

 12 Hoe zal er worden gerapporteerd over de 
bevindingen, resultaten en activiteiten van 
dit programma? 

 

 13 Zal er voor PS ergens nog een formele rol 
komen te liggen m.b.t. dit programma? 

 

 14 Komt er ergens een beslismoment of kan 
PS op een gegeven moment input geven op 
het programma? 

 

 15 Worden er naast dit 
bewustwordingsprogramma nog andere 
nieuwe acties voorbereid om bestaande 
drinkwaterbronnen te beschermen? 

 

SGP 16 Opwaardeerverzoek: Graag opwaarderen 
om hierover te kunnen spreken met 
commissie. 

 

 17 Welke mogelijkheden zijn er om besparing 
extra aandacht te geven? 

 

 18 Wat is de verwachte ontwikkeling qua 
historische vervuiling op de bronnen?  

 

BBB 19 Gaat de campagne zich alleen richten op 
het landelijk gebied/agrarische sector of 
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meer in bredere zin op consumentengedrag 
(o.a. medicijnen /chloor etc)? 

 


